



HEBE HAVEN YACHT CLUB  
白沙灣遊艇會

28 February 2025

**Notice to Members:  
Temporary Hoarding at Club Restaurant's Balcony**

Dear Members,

Please be advised that from **Monday, 3 March 2025**, temporary hoarding will be installed at a small corner of the Club Restaurant's balcony to facilitate the commencement of lift installation work. This is part of our ongoing efforts to enhance the Club's facilities and improve accessibility for all members.

While every effort will be made to minimize disruption, we kindly ask for your understanding and patience during this period. The hoarding will be carefully positioned to ensure minimal impact on your dining experience and the overall ambiance of the restaurant.

Should you have any questions or require further information, please feel free to contact the Club Office at 2719 9682.

Thank you for your continued support as we work to upgrade our facilities for your enjoyment.

Best regards,

Billy Ng

General Manager (Acting)

The Hebe Haven Yacht Club Limited



HEBE HAVEN YACHT CLUB  
白沙灣遊艇會

## 會員通告 餐廳陽台臨時圍板工程

尊貴的會員:

謹此通知，由 **2025年3月3日（星期一）**起，本會將於餐廳陽台的一角設置臨時圍板，以展開電梯安裝工程。此舉是為了進一步提升本會設施，並為所有會員提供更便捷的服務。

我們將盡力減少工程對會員的影響，但仍懇請各位在此期間予以理解與耐心。圍板的設置將盡量避免對餐廳用餐環境及整體氛圍造成影響。

如有任何疑問或需要進一步資訊，歡迎隨時致電 2719 9682 聯絡會所辦公室。

感謝各位一直以來的支持，我們將繼續努力提升設施，為您提供更優質的體驗。

吳天生  
總經理(代任)  
白沙灣遊艇會  
2025年2月28日